
YA, HYLTE 
Kultur- och folkhälsokontoret 

Protokoll Lokala Folkhälsorådet och Lokala Brottsförebygganderådet 
2022-11-22 

Plats: Opalen Forum 13:00-15:30 

Närvarande: 
Anna Roos (C), ordförande Lokala folkhälsorådet 
Birgitta Årzén (S), ordförande Lokala Brottsförebyggande rådet 

Zofia Sarna (S) 
Svetlana Svensson (V) 
Tommy Edenholm (KV) 

Ewa Gunnarsson (SD) 

Johnny Winther (SD) 
Fredrik Engberg (L) 

Camilla Gustafsson (S) 

Lars Sundberg (S) 
Ann-Christin Wendpaap (S) 

Bengt Åke Torhall (L) 

Lilly Holmén (Långaryd) 

Maj Brodin (Unnaryd) 
Carl- Åke Johansson (Landeryd) 

Pontus Remdahl, kommunpolis Hyltebruk 

Emma Gröndahl, kommunchef 

Kerstin Delefelt, social hållbarhetsstrateg 
Julia Edenholm, säkerhetssamordnare 

Adis Suskic, folkhälsochef 

Rebecca Lorentzon, sekreterare 

1. Val av justerare 
Maj Brodin utses att tillsammans med mötets ordförande Anna Roos (C) justera 

protokollet. 

2. Fastställande av föredragningslista 
Råden godkänner och fastställer föredragningslistan 

3. Föregående protokoll 
Föregående sammanträdesprotokoll från BRÅ och FHR gås igenom och godkänns. 

Handlingar i ärendet 
Protokoll Lokala Brottsförebyggande rådet och Lokala Folkhälsorådet, 2022-10-06. 

4. Brottsstatistik/lägesbild från Polisen 
Pontus Remdahl från Polisen informerar bland annat om att de ligger tidsmässigt i fas 
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med arbetet med utredningar. Det har varit mycket inbrott i flera orter runt om i Hylte 
kommun med kopplingar till internationellt brottsnätverk från Baltikum där de nu 
häktat två personer. 

Råden beslutar att de tagit del av informationen. 

5. Information om civilt försvar, krigsorganisation och skadegörelse 

Julia Edenholm informerar om det civila försvaret, vad en krigsorganisation är, vad 

den gör och hur det går för Hylte kommun i det arbetet. Julia berättar att de har nya 
rutiner kring rapportering av skadegörelser på och i kommunens fastigheter. Det mest 

utsatta objektet för skadegörelse hittills i år är Örnahallen. Gemensamma arbetsmöten 
mellan Hyltebostäder, Örnahallen och Örnaskolan finns för att komma fram till 
åtgärder för att minska skadegörelse. Ansökningar om att sätta upp fler kameror på 

Torups skola, Örnahallen och Örnaskolan är inskickade till 

integritetsskyddsmyndigheten för handläggning. Information från rektor skickas ut till 
vårdnadshavare gällande skadegörelser. Det finns en pågående rekrytering av 
trygghetssamordnare. 

I efterföljande diskussion ställs frågor kring skadegörelse och rutiner kring 
skadegörelse. 

Råden beslutar att de tagit del av informationen. 

6. Lokala nämnders utvecklingsarbete — Medskapande arbete om tillit 

Kerstin Delefelt informerar om arbetet och processen kring Lokala nämnders 

utvecklingsarbete — Medskapande arbete om tillit. Arbetet har pågått under 2020-2022. 

Se bifogade filer för fördjupad information om projektet. 

Handlingar i ärendet 

Powerpoint- presentation Lokala nämnders medskapande process om tillit 

Länk till hemsidan med fler filmer och annat underlag: 

Medskapande arbete om tillit - Region Halland 
  

Slutrapport: När man vinner tillit kan allt hända 
Sammanfattande rapport — 400 halländska röster om tillit 

Finns som bilagor till protokollet. 

Råden beslutar att de tagit del av informationen. 

7. Laget runt 

Politiker och andra representanter berättar om vad som händer på respektive ort i 
kommunen samt i de kommunala nämnderna. 

Bengt-Åke Torhall, samhällsbyggnadsnämnden: Stort arbete på gång i Torups centrum 
där man håller på att bygga ny busshållplats. Mindre julbelysning i år än tidigare år, 
neddragningen är i huvudsak i Hyltebruk p.g.a. energibesparing. 
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Carl-Åke Johansson, Landeryd: Klotter på Järnvägsmuseets egendomar. Saknade 
poliser på tågdagarna i Landeryd i somras. Flera stölder och skadegörelse i Björnaryd. 

Ann-Christin Wendpaap, BUN: Sammanställning av åtgärder för att höja resultaten i 

grundskolan har tagits fram. 

Tommy Edenholm, KS: Budgetarbete. Det finns tre budgetförslag till 

Kommunfullmäktige i december, ett från varje koalition. 

Maj Brodin, Unnaryd: Fortfarande stort problem med narkotika som florerar i 

samhället. 

Anna Roos, Tillväxtutskottet: Kommunfullmäktige har beslutat om ett 
Ortsutvecklingsprojekt där Kinnared och Femsjö är de första orterna att testa konceptet 

på. 

8. Övrigt 
Anna R tackar för bra samarbete råden emellan de senaste två åren. 
Birgitta Å tackar för samarbetet och för visat intresse för dagens möte. 

9. Mötets avslutande 
Mötets ordförande Anna Roos (C) förklarar dagens sammanträde avslutat. 

Vid protokollet: Justeras av: 

Ödskansa es Borden 
Rebecca Lorentzon Anna Roos (C) Maj Brodin 
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